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Geachte leden van de Commissie Sociaal Domein, 
 
Het doelgroepenvervoer, zoals leerlingenvervoer, jeugdhulpvervoer, de Wmo-taxi en het vervoer naar 
dagbesteding wordt gezamenlijk door de regiogemeenten ingekocht. Op dit moment voeren wij in regionaal 
verband het project ‘Dynamisch mobiliteitsnetwerk’ uit. Dit heeft als doel om het doelgroepenvervoer 
effectiever in te richten en de kwaliteit voor de reizigers te verhogen. Met deze brief wil ik u informeren over 
de voortgang van dit project. 
 
Doelgroepenvervoer 
In onze regio maken meer dan 9.000 inwoners gebruik van het doelgroepenvervoer. Zij kunnen meestal niet 
gebruik maken van eigen vervoer of openbaar vervoer. Vaak omdat ze lichamelijke en/of psychische 
beperkingen hebben. Om mogelijk te maken dat deze inwoners mee kunnen doen in de samenleving, kunnen 
zij gebruik maken van aangepast vervoer: het doelgroepenvervoer.  
 
Kwaliteit voor inwoners 
Het doelgroepenvervoer is een vervoersmarkt die ook in onze regio de nodige problemen kent en versnipperd 
is georganiseerd. Het gaat om de volgende problemen: 

1. Complexe en inefficiënte organisatie 
2. Geen bundeling in planning, informatie en vervoer 
4. Geen gezonde vervoersmarkt: faillissementen en rechtszaken 
5. Weinig innovatie in vervoerssector 
6. Weinig inzicht in behoeften en reisbewegingen van inwoners 
7. Aanbod gericht: gericht op vervoeren, niet op leren van reisvaardigheden 

 
Er zijn voor inwoners verschillende regelingen. Iedere regeling heeft zijn eigen indicatiestelling, regels en 
contracten. Het project Dynamisch mobiliteitsnetwerk heeft als doel om de verschillende vormen van 
doelgroepenvervoer te bundelen op regionaal niveau en daarmee de kwaliteit voor inwoners te verhogen. 
Gemeenten zijn nu onvoldoende in staat om te sturen op de kwaliteit, omdat de uitvoering ver van hen af is 
georganiseerd bij externe partijen. Faillissementen van vervoerders van de Wmo-taxi en rechtszaken bij het 
leerlingenvervoer (vorig jaar) bevestigen dat er onvoldoende grip is op deze vervoersmarkt. 
 
Opgaven 
De geconstateerde problemen stellen de gemeenten voor de opgave om de uitvoering en de planning van het 
doelgroepenvervoer waar mogelijk te bundelen. Het is aan inwoners moeilijk uit te leggen dat er zoveel taxi’s 
van verschillende vervoerders zijn die vaak dezelfde mensen vervoeren naar dezelfde locaties. Bijkomend 
probleem is dat de huidige wijze van aanbesteden van het doelgroepenvervoer contraproductief werkt om de 
gewenste innovatie en kwaliteit te realiseren voor gebruikers en chauffeurs.  
 
De vraag is of de huidige vervoersmarkt in staat is om de gewenste innovatie en bundeling te realiseren. Het 
grote nadeel van aanbesteden is dat de gewenste veranderingen op één moment bekend moeten zijn als het 
bestek wordt gepubliceerd. Tussentijds zaken aanpassen kan maar beperkt en leidt vaak tot een nieuwe 
aanbesteding.  Er ontstaat ook weinig continuïteit, omdat aanbestedingen waarbij er één ‘winnaar’ is vaak 
leiden tot wisseling van vervoerder. De opgave is om de investeringen van gemeenten te behouden voor de 
regio en niet bij een aanbesteding verloren te laten gaan doordat een andere partij de aanbesteding wint. Om 
deze reden wordt er gekeken naar het uitvoeren van het vervoer in eigen beheer. Hierover heb ik u al 
geïnformeerd (commissievergadering van 5 maart jl).  
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Onderzoek naar alternatieven 
Om de geschetste problemen weg te nemen en het doelgroepenvervoer beter en efficiënter te organiseren, 
richt het onderzoek zich hoofdzakelijk op twee zaken: 

1. De eventuele voordelen van het bundelen van (vormen van) het doelgroepenvervoer.  
2. Het onder directe sturing van gemeenten (en in eigen beheer) uitvoeren van het doelgroepenvervoer. 

 
Eind april neemt het college  op basis van bovengenoemd onderzoek een besluit over hoe het 
doelgroepenvervoer vanaf 2020 wordt uitgevoerd en binnen welk tempo eventuele veranderingen worden 
doorgevoerd. Continuïteit van vervoer, kwaliteitsverbetering voor inwoners, financiële en operationele 
haalbaarheid en garanties voor goed werkgeverschap voor chauffeurs zijn bij het nemen van dit besluit 
belangrijke toetsstenen van het college. 
 
Ongeacht de uitkomsten van het onderzoek blijft het hoe dan ook mogelijk om onder de huidige voorwaarden 
het doelgroepenvervoer uit te voeren. Met de uitvoering van dit onderzoek staat de continuïteit van het 
vervoer niet onder druk.  
 
Ik vertrouw erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd, 
 
Maarten Hoelscher 
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